



mini
mandarins 小小漢語

小小漢語常規課程

Mini Mandarins Regular Programs

適合1.5至10歲之學生 | For ages 1.5 to 10

於有趣的沉浸式教育中學習普通話與中國文化
Learn Mandarin and Chinese Culture
with fun and immersive pedagogies



從2014年開始，小小漢語創新的情境學習方式幫助學生培養對普通話學習的熱忱，更因此屢獲香港最好的語言學習中心殊榮。在模擬真實生活的“小小城市”教室中，學生能沉浸於普通話語言環境，同時提升運用普通話的信心及在交談、閱讀和創意寫作中培養他們對中國文化的熱愛。

Since 2014, Mini Mandarins has helped many students to learn Mandarin with its innovative award-winning situational learning curriculum. Being regarded as Hong Kong's best language learning centre, featuring a thematic real-life simulated "Mini Metro" classroom, children are fully immersed with practical use of language to develop their love for Chinese culture across the continuum of conversing, reading and creative writing.



反映學習進程的沉浸式教學法
Structured progression
with immersive pedagogies



以普通話為母語的認證教師
Native Mandarin
certified teachers







綜合學習技巧、文化和社區關懷
Comprehensive across
techniques, culture and
community exposure



特色課程 Signature Programs





小小寶寶班 Mini Tots



-  無需評估,建議年齡為 1.5 - 2.5 歲的初學者
No pre-course assessment required. Suggested for children aged 1.5 - 2.5 and able to walk independently
-  通過故事、音樂、遊戲、手工創作等活動來進行每個單元的教學，令幼兒熟悉普通話語言環境，培養普通話基本聽力和語感
Designed to help students build familiarity with Mandarin in a group social setting, learn theme-based topics through storytelling, music and arts & crafts
-  培養精細動作技能，鍛煉手指肌肉，為幼兒日後書寫漢字做準備
Participate in sensory activities to develop fine and gross motor skills to prepare the students for handwriting
-  歡迎家長/看護人陪同幼兒上課
One parent/caretaker is welcome to accompany the student in class





小小基礎班 Mini Foundations



-  需參與課前評估
Pre-course assessment required
-  根據孩子的語言能力，把水平相近的孩子分到同一班
Students are grouped together based on similar proficiency levels and age
-  通過歌曲和互動故事來培養兒童基本的聽力和對話能力
Fundamental sentence formation and grammar practice with words learned under each thematic module
-  通過活動和遊戲建立漢語詞彙庫
Chinese character recognition and writing preparation with 6 brushstrokes and character structures learning (top-bottom structure, left-right structure)

小小躍進班 Mini Masters



-  需參與課前評估
Pre-course assessment required
-  豐富漢語詞彙庫，拓展漢語詞彙使用的深度和廣度，增強普通話口語能力
Advanced oral conversational practices to answer questions confidently with suitable level grammar and sentence structures
-  通過使用複句句型，培養更高級的普通話會話技巧
Reading and writing activities with advanced learning objectives to help students think creatively and express ideas in a logical, lengthier, and comprehensive manner
-  通過漢字部首的認讀，帶動主題詞彙的認讀
Learn to decode Chinese characters through Chinese radicals and help students recognise more Chinese characters easily



我們的特色課程旨在幫助學生培養自信的普通話口語和讀寫能力，並鼓勵他們以積極的方式學習。上課時長六十分鐘，由我們的普通話水平測試一級的母語導師授課。

課程採用與生活息息相關的主題教學，同時讓學生在名為“小小城市”的生活模擬區域中進行角色扮演，將所學的付諸實踐。同時，學生透過學習中國唐詩、故事和歌曲來加深對中國文化的了解和欣賞。

Our signature programs aim to help students develop confidence in Mandarin oral and literacy skills and be inspired to learn in a positive manner. In each 60-minute lesson, students will interact with our native Mandarin teachers with distinction level in Putonghua Shuiping Ceshi.

One of the most distinctive features of our programs is that students will do role plays in a real life simulated area called Mini Metro where they can put their learning into practice. Students can also develop a deeper understanding and appreciation of the Chinese culture through Chinese Tang Dynasty poems, stories and songs.

適合1.5-6歲學生 For Ages 1.5-6

學習重點 Learning Focus				詞彙量 Vocabulary Pool
聽 Listening		說 Speaking		
聽 Listening		說 Speaking		150+ 字 characters
聽 Listening	說 Speaking	讀 Reading	寫 Writing	300+ 字 characters
說 Speaking	讀 Reading		寫 Writing	500+ 字 characters
說 Speaking	讀 Reading	寫 Writing		800+ 字 characters
讀 Reading	寫 Writing		文學 Literature	1000+ 字 characters
讀 Reading	寫 Writing	文學 Literature		1500+ 字 characters

Mini Tots 

Mini Foundations 1 

Mini Foundations 2 

Mini Foundations 3 

Mini Masters 1 

Mini Masters 2 

Mini Masters 3 

*課程學習重點只供參考，學生需於報讀前進行普通話水平評估。
The designed learning targets are for reference only. Students are required to take pre-course assessment to determine level baseline.

拼音課程 Pinyin Program

拼音課程是專為初學者而設計，從最基本的聲母、韻母、聲調和音節入手，分三個階段教授學生漢語拼音和咬字發音。本課程以認讀和拼讀為重點，掌握最基礎的語音知識，加強孩子的讀寫和認字的能力，為漢語言的學習奠定堅實的基礎。

The Pinyin Program is designed for beginners, starting with the most basic Initials, Finals, Tones and Syllables, students will learn Hanyu Pinyin and pronunciation in three stages. This course focuses on reading and transcription, guides students to master the most basic phonetic knowledge, strengthens their ability to read, write and recognize words, and lays a solid foundation for Chinese language learning.



適合4-6歲學生 For Ages 4-6

教學範圍 Learning Focus	第一階段 Level 1	第二階段 Level 2	第三階段 Level 3
聲母 Consonants	23個聲母 Consonants	複習聲母 Review Consonants	16個整體認讀音節 Syllables as a Whole
韻母 Vowels	6個單韻母 Simple Vowels	複韻母 Complex Vowels (包括前鼻韻母和後鼻韻母 Including Pre-nasal & Post-nasal Vowels)	
聲調 Tones	4個聲調 Tones (包括標聲調的方法 Format of Tones Labelling)	✓	✓
測驗評估 Assessment	✓	✓	✓

*學生需於報讀前進行普通話水平評估。
Students are required to take pre-course assessment to determine level baseline.

GAPSK 幼稚園普通話水平考試預備課程 GAPSK Kindergarten Putonghua Proficiency Test Prep Program

家長可透過GAPSK普通話水平考試，瞭解孩子的聽、說、讀三方面的普通話應用能力，儘早確定孩子的學習目標，為未來升讀小學做好充分準備，助孩子銜接小學的普通話或中文課程。

我們的考試預備課程由GAPSK幼稚園普通話水平考試考官設計和任教，所有導師均以普通話為母語，並且熟悉考試流程和評分標準，指導學生提升其語言能力。課程提供多個模擬測試練習和評分表，有效跟進學生的學習進度。

Through GAPSK Putonghua Proficiency Test, parents can understand their children's listening, speaking and reading abilities in Putonghua. The test results will help parents determine and set learning goals to prepare their children for primary school admissions interviews, as well as to bridge the Putonghua or Chinese courses in school.

Our test prep program is designed and led by certified GAPSK Kindergarten Putonghua Proficiency Test Examiners. Our native speaking teachers, who are familiar with the test process and scoring criteria, will guide the students to master their language proficiency. We provide multiple simulated test exercises and score sheets to track students' learning progress.

適合3-6歲學生 For Ages 3-6

教學及考試範圍 Learning & Exam Focus		初級班 Foundation	中級班 Intermediate	高級班* Advanced*
聆聽 Listening	聆聽選擇正確答案 Listen and choose the correct answer	✓	✓	✓
	聆聽指令再行動 Listen to commands and respond appropriately	✓	✓	✓
說話 Speaking	回答問題 Answer a variety of questions	✓	✓	✓
	看圖情景對話 Scenario-based dialogue	✓	✓	✓
朗讀 Recital	朗讀短句 Recite short sentences		✓	✓
	選題朗讀 (自我介紹) Read aloud (Self-introduction)		✓	
	朗讀短文 (散文, 兒歌, 古詩, 故事) Recite short article			✓

*學生需於GAPSK 幼稚園普通話水平考試中完成初級或中級試。
Students are required to passed Level 1 or 2 in GAPSK Kindergarten Putonghua Proficiency Test.

適合3-10歲學生 For Ages 3-10

學術課程 Academic Series				啟蒙課程 Inspire Series	
認字 Words Recognition	拼音 Pinyin	GAPSK 考試預備課程 GAPSK Test Prep Program	朗誦演講 Recital	邏輯表達 與面試 Interview Skills & Logic	國學啟蒙 Chinese Culture & Story
初階 Foundation	第一階段 Level 1	初級 Foundation	朗誦基礎 Foundation Recitation 繞口令 古詩 現代詩 Tongue Classic Modern Twisters Poems Poems	初階 Foundation	初階 Foundation
進階 Intermediate	第二階段 Level 2	中級 Intermediate	朗誦進階 Intermediate Recitation 繞口令 詩詞朗誦 講故事 Tongue Poem Story- Twisters Recite telling	進階 Intermediate	進階 Intermediate
高階 Advanced	第三階段 Level 3	高級 Advanced	朗誦高階 Advanced Recitation 詩詞朗誦 講故事 司儀演講 Poem Story- MC Recite telling Speech		高階 Advanced

*課程學習重點只供參考，學生需於報讀前進行普通話水平評估。


The designed learning targets are for reference only. Students are required to take pre-course assessment to determine level baseline.

課程於以下中心授課：
Courses are available at:

ARCH Education Center (Central)
Unit 202-205, 2/F Wilson House,
19-27 Wyndham Street, Central
中環雲咸街19-27號威信大廈2樓202-205室

Victoria Playpark (Harcourt)
Room 305-8, 3rd Floor, Harcourt House,
39 Gloucester Road, Wan Chai
灣仔告士打道39號夏慤大廈3樓305-8室

 2320-1128

 6729-6466

 info@minimandarins.com

 www.minimandarins.com

更多資訊
Learn more

